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زهرا احمدی پور به عنوان معاون رئیس جمهوری 
منصوب شد

سومین زن کابینه
شــهروند| زهــرا احمدی پــور، بــا حکــم 
رئیس جمهوری، رئیس ســازمان میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری شد تا او چهارمین معاونی 
زنی باشــد که در دولت یازدهــم وارد هیأت دولت 
می شــود و ســومین معاون زنی که درحال حاضر 

فعالیتش را در دولت یازدهم شروع می کند. 
در حال حاضــر »شــهیندخت مــولاوردی« و 
»معصومه ابتکار« به عنوان معاونان رئیس جمهوری در 
هیئت دولت حضور دارند و قبل از این هم »الهام امین 
زاده«، به عنوان معــاون حقوقی رئیس جمهوری در 
کابینه یازدهم فعالیت می کرد. عصر دیروز اگرچه یک 
هفته پس از رأی اعتماد مجلس به وزرای پیشنهادی 
حســن روحانی، بــرای وزارتخانه هــای فرهنگ و 
ارشاد اســامی، ورزش و جوانان و آموزش وپرورش، 
خبر انتصاب معاون جدید به طور غیررســمی اعام 
شد و حتی روابط عمومی ســازمان میراث هم از آن 
مطمئن نبود اما سرانجام عضو شورای راهبردی زنان 
فرهیخته دانشگاه آزاد اسامی، انتصابش را به عنوان 
رئیس ســازمان میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشگری تأیید کرد. به این ترتیب احمدی پور بعد 
از مسعود سلطانی فر، مدیریت این سازمان فرهنگی 
را عهده دار خواهد شــد. زهرا احمدی پور با تأیید این 
انتصاب به »آنا« گفت: »درحال حاضر حکم به دست 
من نرسیده و مشغول شــرکت درجلسات مختلفی 
با مدیران این ســازمان و بررسی شرایط این سازمان 
هستم.« زهرا احمدی پور، دانش آموخته جغرافیای 
سیاسی در مقطع دکترا و جغرافیا و برنامه ریزی شهری 
در مقطع کارشناسی ارشــد اســت و مدیرکلی دفتر 
تقسیمات کشوری وزارت کشور در سال های 1376 
تا 1382 و معاونت ورزش زنان ســازمان تربیت بدنی 
در ســال های 1382 تا 1384 را درکارنامــه دارد. او 
همچنین تیرماه  ســال گذشــته به سمت مدیرکل 
دفتر تقسیمات کشوری وزارت کشور منصوب شده 
بــود. احمدی پور در حالی به عنوان رئیس ســازمان 
 میراث فرهنگی و گردشگری انتخاب شده است که

 کمپین #نه به کابینه مردانــه اعتدال در دو هفته 
گذشته خواستار دادن سمت های مدیریتی به زنان 
شده بود. اگرچه در حد وزرا چنین خواسته ای محقق 
نشــد، اما روحانی در ماه های پایانی دولت یازدهم،  
یک زن دیگر را به کابینه خــود افزود. از ابتدای دولت 
شــهیندخت مــولاوردی، معصومه ابتــکار و الهام 
امین زاده معاون رئیــس جمهوری در امــور زنان و 

خانواده، محیط زیست و حقوقی بودند.

دادستان تهران به سخنان »محمدباقر قالیباف« درباره مجرم نبودن شهرداری در پرونده املاک واکنش نشان داد 

تذکر به شهردار
  جعفری  دولت آبادی: مسئولان شهرداری از اظهارنظر درباره وقوع یا عدم وقوع جرم در پرونده املاک خودداری کنند

  یکی از خوانندگان زیرزمینی به ۱۰ سال حبس و ۷۴ ضربه شلاق محکوم شده است که با توجه به اعلام گذشت یکی از شکات، یک دوم مجازات حبس تعلیق شده است

شهروند|  شهردار تهران در سه شنبه اي که گذشت 
به شوراي شهر تهران فراخوانده شــد تا درباره پرونده 
واگذاري اماك شــهرداري به خــواص توضیحاتي را 
ارایه دهد اما محمدباقر قالیباف با این جمله که »آنچه 
در پرونده واگذاري ها رخ داده جرم نبوده بلکه تخلفاتي 
رخ داده است«، جلسه شــورا را تبدیل به جلسه دفاع از 
خود کرد. حالا »عباس جعفری  دولت آبادی«، دادستان 
تهران در چند جمله کوتاه پاسخ شهردار تهران را داده 
است: »مسئولان شهرداری از اظهارنظر درباره وقوع یا 
عدم وقوع جرم در پرونده اماك خودداری کنند.« بعد 
از سخنان »محمدجعفر منتظری«، دادستان کل کشور 
در هفته گذشته مشخص شد که پرونده واگذاري اماك 
شهرداري به دادسراي کارکنان دولت ارجاع شده است 
تا بررسي هاي نهایي درباره ارایه تسهیات واگذاري به 
بیش از 150 نفر در داخل یا بیرون مجموعه شهرداري 
تهران انجام شود. دیروز دولت آبادی، دادستان تهران هم 
در نشست مبارزه با آسیب هاي اجتماعي پس از اشاره ای 
که به ارجاع پرونده به دادســرای کارکنان دولت داشت 
در این باره گفت: »با توجه به اظهارات آقای قالیباف در 
روز سه شنبه، یازدهم آبان ماه در شورای شهر تهران، تمام 
مسئولان اعم از شهردار تهران و دیگر مدیران شهرداری 
تا اتخــاذ تصمیم نهایی از ســوی دادســتانی، باید از 
 اظهارنظر پیرامون وقوع یا عدم وقوع جرم در این پرونده 

خودداری کنند.«
محکومیت خواننده زیرزمینی به ۱۰ سال زندان

پنجمین نشست مبارزه با آســیب های اجتماعی با 
موضوع جرایم موادمخدر و روانگــردان دیروز با حضور 
تعــدادی از معاونان دادســتان و سرپرســتان نواحی 
دادســرای تهران، فرمانده پلیس مواد مخدر کشــور 
و تعــدادی از فرماندهان پلیس تهران بزرگ،  شــرق و 
غرب استان به ریاســت دادســتان تهران برگزار شد. 
پرونده خواننده زیرزمیني یکــي از موضوعاتي بود که 
جعفری  دولت آبادی در این جلســه توضیحاتي درباره 
آن داد: »به موجب حکــم صادره از محاکم تهران، یکی 
از خوانندگان زیرزمینی به 10 ســال حبس و 74 ضربه 
شاق محکوم شــده که با توجه به اعام گذشت یکی 
از شــکات، یک دوم مجازات حبس تعلیق شده است.« 
با این که دادســتان تهران دیروز نامی از خواننده ای که 
به زندان محکوم شده، نیاورد ولی کمی بعد از سخنان 
او بود که در شبکه های اجتماعی این شایعه به راه افتاد 

که منظور دادســتان تهران از »خواننده زیرزمینی«، 
»امیر تتلو« بوده اســت؛ خواننده ای که اواخر شهریور 
امسال به دادسراي فرهنگ و رســانه احضار شد اما در 
کانال تلگرامی و پیج اینســتاگرامی پربیننده خود به 
این احضار اعتراض کرد و پیام های تند و تیزي خطاب 
به احضارکنندگان منتشر کرد. به همین دلیل هم بود 
که دوم شهریور با شکایت قاضي پرونده بازداشت شد. 
اما در روزهاي گذشته امیرحسین مقصودلو، مشهور به 
»امیر تتلو« آزاد شد؛ آزادی ای که براساس شنیده ها با 
وساطت »عباس جدیدي«، ورزشکار و عضو شوراي شهر 
تهران اتفاق افتاده و این عضو شورا بعد از واکنش هایي 
که نسبت به این موضوع در شبکه هاي اجتماعي منتشر 
شد، توضیحاتي را هم در این باره در گفت وگو با »ایسنا« 
ارایه کرد: »این فرد )تتلو( یک شهروند است که در دادگاه 
درگیری لفظی با قاضی برایشان ایجاد شده و این خواننده 
به زندان فرستاده می شــود اما خانواده این خواننده از 
روی گوش های شکسته این قاضی، متوجه کشتی گیر 
بودن او شدند. خانواده این فرد با حضور در شورای شهر 
عنوان کردند که به عنوان یک شهروند خواهان وساطت 
کشــتی گیری در این پرونده هستند و این گونه شد که 
رایزنی ها برای کمک و آزادی این فرد آغاز شد.« دیروز 
اما بعد از سخنان دادستان تهران درباره محکومیت یک 
خواننده زیرزمینی و با راه افتادن شایعه درباره این که این 
شخص، »امیر تتلو« است، او در صفحه اینستاگرامش 

نوشــت: »خداوندا راضیم به رضایت. یکیــو داري که 
فقط مال توعه و مي خواد واست بمیره! تو بگو بمیر من 
میگم »چشم«!. همین جا هستم و لباس گوسفند هم 
نمي پوشــم. چون تو کشــور خودم زندان باشم بهتر از 
آزادي زیر بلیت این و اون و زیر پا گذاشــتن اعتقاداتمه! 
من برم سراغ ورزشم که اگه بیرون موندم قهرماني بیارم و 
اگرم نبودم که خودت بزرگي و باز یه راهیو باز مي کني که 
خدمت کنم و روز قیامت جلوت رو سفید باشم و بقیش 

هم بازم دست خودت.«
 ضرورت مستثنی شدن

 قاچاق عمده مواد از شمول تخفیفات قانونی
دولت آبادي به طرح اصاح قانون مبارزه با موادمخدر 
و مباحث پیرامون آن و پیشــنهادهای ارایه شده دائر بر 
حذف، توقف، اجرای مجازات اعــدام یا محدود کردن 
موارد آن نیز اشــاره کرد: »اصاح قانون امری متفاوت 
از مبارزه با این معضل اســت؛ نمی توان با اعام اصاح 
قانون، مبنای مبــارزه با جرایم مواد مخدر را سســت 
کرد. محکومان و متهمان پرونده های بزرگ مواد مخدر 
نباید احســاس کنند مبارزه با مواد مخدر سست شده 
یا با اقدامات آنها مقابله نمی شود. از سوی دیگر کسانی 
که احکام سنگین دارند و مرتکب جرایم مهم شده اند، 
نباید احساس کنند که قانون جدید ممکن است وضع 
آنها را تغییر دهد.« به گفته او تمرکز دادستانی و پلیس 
همچنان روی پرونده های قاچاق عمــده و کان مواد 

مخدر است: »در فرآیند اصاح قانون باید به پرونده های 
قاچاق عمده مواد مخدر و روانگردان و متهمان این گونه 
پرونده ها توجه خاص شــود و این پرونده ها از شــمول 
تخفیفات قانونی مستثنی شده و مرتکبان و محکومان 
این گونه جرایم نباید به برخورداری از چنین تخفیفاتی 
امیدوار باشــند. بعضی معتقدند میزان و نوع مجازات 
محکومان جرایم مواد مخدر تابع مصلحت عمومی بوده و 
جزو امور قطعی به شمار نمی رود و می تواند در زمان های 
مختلف متفاوت باشد. بحث اصاح قانون مواد مخدر یک 
مسأله است و سست شدن مبارزه با عوامل آن موضوع 
دیگری است. معلوم نیســت که معضل مواد مخدر در 
کشور با تعلیق یا توقف اجرای احکام اعدام حل شود؛ چرا 
که بخشی از مشکات مرتبط با مواد مخدر به اقدامات 
دشمنان ما برمی گردد.« دادستان تهران از اطاع رسانی 
نکردن درباره پرونده های کان مواد مخدر هم انتقاد کرد: 
»اطاع رسانی  بیشتر به پرونده های اقتصادی و اجتماعی 
اختصاص یافتــه و درخصوص آثار این پدیده شــوم و 
پرونده های مهم مواد مخدر اطاع رسانی چندانی صورت 
نمی گیرد.« جعفری  دولت آبادی در ادامه آســیب های 
اجتماعی را از جمله مهم ترین مســائل کشور دانست 
که عبور از آنها،  عزمی همگانی، مشارکت، هماهنگی و 
همکاری مسئولان تمام دستگاه ها را می طلبد: »توجه 
به علل آسیب ها ضروری است. آسیب ها علل و عواملی 
دارند و این گونه نیست که آسیب های اجتماعی یک باره 
رخ دهد. اســتفاده از ظرفیت های قانونی مانند شورای 
اجتماعی وزارت کشــور ضروری است و باید به مسأله 
آسیب های اجتماعی در برنامه  ششم و تصویب قوانین 
مناســب نیز توجه کرد.« نکته  دیگری که مورد توجه 
او قرار گرفت، پیش بینی شــاخص ها و تعیین وظایف 
دســتگاه ها به نحو دقیق بود، به گونه ای که اختاف و 
تداخلی حادث نشود. دولت آبادی به اهمیت ایفای نقش 
نهادهای فرهنگی و رسانه های جمعی به ویژه سازمان 
صداوسیما در امر مبارزه با آسیب های اجتماعی اشاره 
کرد: »روشنگری و سیاه نمایی دو مقوله  متفاوت است 
که در جهت اهداف و رســالت رسانه ها باید مورد توجه 
قرار گیرد، اما در حوزه آسیب ها می توان با اطاع رسانی 
و مطالبه گری، خواســتار انجام وظایف دستگاه ها شد. 
اطاع رســانی درخصوص آســیب های اجتماعی باید 
با دو هدف روشــنگری و مطالبه گری انجام شود و مرز 

روشنگری، خودداری از سیاه نمایی است.« 

روي خط خبرخبر

در نشست بررسی رابطه خشم و زندگی شهری 
مطرح شد 

تهران ، رکورددار»خشونت شهری«
شهروند|  نتایج یــک تحقیق علمی نتایج قابل 
توجهی را درباره شیوع خشونت نشان داد؛ نتایجی 
که نشان می دهد میزان خشــونت میان متأهل ها 
بیشتر از مجردهاست. همین تحقیق همچنین تأکید 
می کند که میان سواد و خشونت، رابطه معکوسی 
وجود دارد؛ یعنــی هر چه میزان ســواد بالاتر رود، 
میزان خشونت افراد هم کم می شود. اینها را دیروز 
حســن طباطبایی مزدآبادی، دبیــر انجمن علمی 
اقتصاد شهری ایران در نشست بررسی رابطه خشم 
و زندگی شهری اعام کرد. او با اشاره به این که تحقیق 
انجام شده مربوط به شهر یزد است، تهران را رکورددار 
خشونت شــهری دانســت و گفت: »ضرورت دارد 
کلینیک های تخصصی با همکاری جامعه شناسان 
و کارشناسان حوزه شهری در کانشهرها و به ویژه 

تهران تأسیس شود.«
به گزارش مهــر، او ادامه داد: »مــا در یک جهان 
شــهری شــده زندگی می کنیــم، همان طور که 
رئیس ســازمان ملل در پیام خود به مناسبت روز 
جهانی شــهرها در  ســال 2016 آورده است برای 
دگرگونی جهان، باید شــهرها را دگرگون سازیم.« 
مدرس دانشــگاه خوارزمی با اشاره به این که خشم، 
پرخاشــگری و ظهور و بروز این مدل رفتارها را هم 
می توان در بستر شهری آن مورد بررسی و مداقه قرار 
داد، افزود: »به نظر من بخشی از خشم شهری زاییده 
چالش های شــهری همچون فقر، شکاف طبقاتی، 
تعارض های فرهنگی، از هم گســیختگی ســامان 

اجتماعی و... است.« 
او با تأکید بر این که مشــاهدات عینی و تجربی 
نشان می دهد آمار جرم و بزهکاری، پرخاشگری و... 
در سطوح کانشهرها به طور میانگین از شهرهای 
متوسط و کوچک بیشتر است، افزود: »تقریبا برای 
شهروندان تهرانی مشاهده یک نزاع شهری در روز 
به یک امر عادی تبدیل شــده اســت.« طباطبایی 
به برخی آمارها درباره نزاع های شــهری اشاره کرد 
و گفــت: »در  ســال ۹4 بیش از 560 هــزار نزاع به 
مراکز پزشکی قانونی کشور ارجاع داده شده که در 
این میان نزدیک به 174 هزار مــورد از آنها به زنان 
اختصاص داشته است.« او با اشاره به این که استان 
تهران با بیش از 101 هزار مورد نزاع در رتبه نخست 
کشوری است، افزود: »خراسان رضوی و اصفهان بعد 
از استان تهران بیشترین نزاع را داشته اند و استان های 
خراســان جنوبی، ایام و ســمنان کمترین آمار 
مراجعان نزاع به پزشکی قانونی را تشکیل می دهند.«
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محمد راعی | ورزشــگاه 75 هزار نفری نقش جهان 
اصفهان روز چهارشــنبه دوازدهم آبان ماه با حضور دکتر 
اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهوری پس از 23 
سال انتظار به صورت رسمی افتتاح شد.  به گزارش خبرنگار 
ما از اصفهان، معاون اول رئیس جمهوری در این مراسم که 
محمدرضا نعمت زاده وزیر صنعت، معدن و تجارت، مسعود 
سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان، علی طیب نیا وزیر اقتصاد 
و معصومه ابتکار رئیس سازمان حفاظت محیط زیست و 
همچنین سایر مسئولین شــهری و استانی و نمایندگان 
مجلس شورای اســامی حضور داشتند، با اشاره به مدت 
زمان طولانی اجرای این ورزشگاه اظهار داشت: معمولا در 
این طرح ها محدودیت منابع مالی یکی از موانع پیش روی 
اجرا است و مدیریت مناسب نیز در استفاده مطلوب از منابع 
محدود نقش مهم و تعیین کننده ای دارد. دکتر جهانگیری 
ادامه داد: زمانی، منابع نفتی و درآمد دولت بسیار زیاد بود 
 و در بخش های دولتی باید این طــرح ها به بهره برداری 
می رسید اما اکنون این شرایط تغییر کرده و قیمت نفت 

کاهش چشمگیری داشته است.
 هیچ عاملی همچون ورزش 

در مقابله با مفاسد اجتماعی نقش ندارد
وی به جلسه سه ساعته اخیر مسئولان سه قوه با مقام 
معظم رهبری اشاره کرد و گفت: ایشــان در بیانات خود 
فرمودند که اگر کسی وجدان داشته باشد باید برای مبارزه 
با مفاسد اجتماعی اقدام کند و هیچ چیز به اندازه ورزش در 
مبارزه با اعتیاد و سایر مفاسد اجتماعی نقش ندارد. معاون 
اول رئیس جمهوری اضافه کرد: ما باید برای همه جوانان 
کشور امکانات لازم را به وجود آوریم و کاری کنیم که منابع 
بخش غیردولتی برای تکمیل پروژه های ورزشــی مورد 
استفاده قرار گیرد. در همین پروژه نقش جهان از زمانی که 
تصمیم گرفته شد فولادمبارکه به آن ورود کند، ورزشگاه 
ظرف مدت کوتاهی تکمیل شد. دکتر جهانگیری با تاکید بر 

لزوم مهیا شدن شرایط برای مشارکت بخش خصوصی در 
احداث و تکمیل پروژه های ورزشی کشور خاطرنشان کرد: 
باید شرایطی فراهم شود تا بخش خصوصی با میل و رغبت 
در اجرای این پروژه ها مشــارکت کند و منابع غیردولتی 
در این گونه کارهای اجتماعی هزینه شود. وی با اشاره به 
جایگاه ویژه اصفهان در بخش های اقتصاد، صنعت و به ویژه 
ورزش کشور گفت: اســتان اصفهان هم در بخش ورزش 
قهرمانی و هــم در بخش ورزش همگانــی افتخار آفرین 
است و بســیاری از افتخارات ملی در بخش ورزش توسط 
جوانان استان اصفهان کسب می شود.از این رو برخورداری 
از امکانات مناســب ورزشــی حق همه مردم ایران بویژه 
 استان اصفهان است.  وی از ورزشگاه نقش جهان به عنوان 
پیشرفته ترین و دومین ورزشــگاه بزرگ کشور یاد کرد و 
از همه کســانی که برای بهره برداری این ورزشگاه تاش 

کردند قدردانی کرد. 
 وزیر ورزش و جوانان: وابستگی ورزش 

به بودجه دولتی باید کم شود
وزیر ورزش و جوانان گفت: وابســتگی ورزش به بودجه 
دولتی باید کم شود و باید شرایطی را در ایران فراهم کنیم 
که بنگاه هــای اقتصادی برای ســرمایه گذاری در ورزش 
اشتیاق داشته باشند.  مسعود سلطانی فر در مراسم افتتاح 
ورزشــگاه نقش جهان اظهار داشــت: در همه جای دنیا، 
اسپانسری تیم های ورزشی برای بنگاه های اقتصادی یک 
فرصت محسوب می شود ولی در کشور ما یک معضل است. 
وی افزود: در کشور ما وقتی یک بنگاه اقتصادی حمایت 
از یک تیم ورزشــی را بر عهده می گیرد احساس می کند 
که آن تیم محل هزینه است در حالی که باید محلی برای 
درآمدزایی باشد و این بحثی است که من در طول یک هفته 
گذشته در کمیسیون ها و فراکسیون های مختلف مجلس 
شورای اسامی با نمایندگان داشتم که چه کنیم تا اتکای 
ورزش به بودجه محدود دولتی کم شود و سرمایه گذاری 

در ورزش توجیه اقتصادی داشته باشد تا سرمایه گذاران 
به ســرمایه گذاری در ورزش مشتاق شوند. سلطانی فر در 
ادامه خطاب به معاون اول رئیس جمهوری و افراد حاضر 
در مراسم گفت:  حالا که مدیران اجرایی دولت و نمایندگان 
مجلس هم در این مراسم حضور دارند می خواهم که با هم 
کمک کنیم تا ساز و کاری که در دنیا شناخته شده در ایران 
هم فراهم شود تا باشگاه ها به محل درآمد تبدیل شوند و 
بنگاه های اقتصادی برای سرمایه گذاری در ورزش اشتیاق 
پیدا کنند.  وزیــر ورزش و جوانان در پایان از مســئولان 
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، شرکت توسعه و تجهیز اماکن 
ورزشی، مدیران اســتان و شهر اصفهان، اصحاب رسانه و 
تمام کسانی که در این راه کمک کردند، تشکر و قدردانی 

کرد.

استاندار اصفهان: واگذاری ورزشگاه نقش جهان 
به بخش خصوصی باعث تکمیل آن شد

استاندار اصفهان گفت: تصمیم واگذاری ورزشگاه نقش 
جهان به شرکت فولاد مبارکه در جریان سفر قبلی هیأت 
دولت به اصفهان باعث تکمیل و افتتاح این ورزشگاه شد. 
دکتر رسول زرگرپور در مراسم افتتاح ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان، افزود: ســه ابر پروژه در اصفهان وجود داشت که 
قول تکمیل آنها را 2 سال پیش به مردم دادیم.  وی با بیان 
اینکه ورزشگاه نقش جهان یکی از این پروژه ها بود، افزود: 
همه مسئولان استان برای برآورده کردن این مطالبه مردم 
به ویژه طرفداران فوتبال اصفهان عزم خود را جزم کردند. 
استاندار اصفهان اظهار کرد: خوشحالیم که این طرح بزرگ 
ملی امروز با درایت دولت تدبیر و امید و مشارکت شرکت 

فولاد مبارکه به بهره برداری رســید. وی در ادامه سخنان 
خود با اشــاره به پروژه مصای بــزرگ امام خمینی )ره( 
اصفهان، افزود: تکمیل دیگر بخش های مصای اصفهان 
و بهره بــرداری کامل از این مجموعه نیز در دســتور کار 
مسئولان استان قرار دارد. استاندار اصفهان با اشاره به طرح 
کنارگذر شرق اصفهان نیز گفت: این طرح به مدت هشت 
سال متوقف شده بود اما با مشارکت صندوق بازنشستگی 
شرایط از سرگیری عملیات اجرایی این طرح و تکمیل آن 
مهیا شد. وی همچنین با اشاره به طرح قطار سریع السیر 
اصفهان، افزود: این طرح نیز با پیگیــری و اقدام وزارت راه 
و شهرســازی در حال انجام و پیگیری است. زرگرپور در 
ارتباط با خط دوم قطار شهری اصفهان گفت: مناقصه این 
طرح نیز در حال پیگیری است و امیدواریم این طرح تا پنج 

سال آینده به بهره برداری برسد. 
مدیرعامل فولاد مبارکه: نقش جهان 
استانداردترین ورزشگاه ایران است

 مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه اصفهان ورزشــگاه 
نقش جهان را یکی از اســتانداردترین ورزشگاه های ایران 
دانست و افزود: برای بهره برداری از ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان این شرکت 48 میلیارد تومان هزینه کرده است. 
دکتر بهرام سبحانی در مراســم بهره برداری از ورزشگاه 
نقش جهان گفت: طراحی اولیه این ورزشگاه در سال 67 
آغاز و در سال 71 و 72 کار تسطیح و خاکبرداری آن آغاز 
شد، طی فراز و نشیب و توقف ها در اوایل دهه 80 قسمتی از 
آن آماده شد و تیم سپاهان هم در آن چند بازی انجام داد. 
وی اظهار کرد: به علت ناقص بودن ورزشگاه، روند ساخت 
و ساز آن متوقف شد و از سال 85 تا ۹3 کاماً متوقف بود. 
وی افزود: به پیشنهاد معاون اول رئیس جمهوری که در 
سال ۹3 در جریان افتتاح یکی از طرح های فولاد مبارکه به 
استانداری اصفهان ارایه شد، مدیریت اجرایی این ورزشگاه 
به فولاد مبارکه واگــذار؛ و این تصمیم نقطه عطفی برای 

ورزشگاه نقش  جهان شد. ســبحانی با اشاره به برگزاری 
جلســات مختلف با مســئولان وزارت ورزش و جوانان، 
اســتانداری و شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی 
برای تکمیل و بهره برداری از ورزشگاه نقش جهان اصفهان 
گفت: به دلیل مالکیت دولت، واگذاری این ورزشــگاه به 
فولاد مبارکه امکانپذیر نبود و به همین دلیل مقرر شــد 
که با تکمیل ورزشــگاه نقش جهان توسط شرکت فولاد 
مبارکه، این ورزشــگاه به مدت 20 سال در اختیار باشگاه 
فولاد مبارکه ســپاهان قرار گیرد. وی افزود: در این راستا 
تفاهمنامه ای در آذر ماه سال ۹3 بین شرکت فولاد مبارکه، 
وزارت ورزش و جوانان و استانداری اصفهان به امضا رسید و 
اردیبهشت سال ۹4 پیمانکار جدید انتخاب شد. مدیرعامل 
فولاد مبارکه با اشــاره به عملیات خاکریزی، چمن کاری 
مجدد و مونتاژ سازه های فلزی نیمه  کاره ورزشگاه نقش 
جهان گفت: با این وجود سازه های جایگاه و امکانات رفاهی 
و رختکن  ها مورد قبول کنفدراســیون فوتبال آسیا قرار 
نگرفت و به همین دلیل ، تاسیسات یاد شده تخریب و از نو 
ساخته شد. سبحانی با بیان اینکه امروز یکی از مجهز ترین 
ورزشگاه  های کشور مطابق با استانداردهای بین  المللی 
افتتاح شد، گفت: ورزشگاه نقش جهان هدیه  ای از طرف 
شــرکت فولاد مبارکه به مردم اصفهان و جامعه ورزشی 
کشور است. وی با اشاره به اینکه مالک این ورزشگاه وزارت 
ورزش و جوانان است، گفت: شرکت فولاد مبارکه و باشگاه 
فرهنگی ورزشی سپاهان به عنوان سرمایه گذار ورزشگاه 
نقش جهان به مدت 20 سال بهره  بردار این ورزشگاه است. 
سبحانی اضافه کرد: قبل از اینکه این مجموعه را تحویل 
بگیریم در قالب کمک به ســاخت مجموعه 18 میلیارد 
تومان هزینه کرده بودیم. طی 18 ماهی هم که مجموعه 
را تحویل گرفتیم 30 میلیارد تومان در آن هزینه کردیم. 
جمعاً فولاد مبارکه 48 میلیارد تومــان در این مجموعه 

ورزشی هزینه کرده است.

با حضور دکتر جهانگیری و با مشارکت شرکت فولاد مبارکه اصفهان

ورزشگاه 75 هزار نفری نقش جهان اصفهان پس از 23 سال انتظار افتتاح شد
   دکتر سبحانی: » نقش جهان« هدیه  ای از طرف فولاد مبارکه به مردم اصفهان و جامعه ورزشی کشور است
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